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To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Транспорт 

 

Уважаема госпожо Благова, 

Протестирам срещу въвеждането на почасовите билети.Тази идея 

не  е съвсем дообмислена. 

Ето да вземем мен например. Аз чакам първото превозно средство 

около четиридесет и пет минутки,а второто около десет. С първото 

пътувам 25 минутки,а с второто 20. Излиза,че никога няма да мога 

да се възползвам от почасовите билети.Това е заради 

АСИМЕТРИЧНОСТТА.На отиване да.Тъй като времето започва да 

чете от първото чекиране аз влизам в едночасовия интервал.Ето 

защо. Аз чакам четиридесет и пет минути,но това време не влиза в 

времето на едночасовия лимит.Имаме 25 минути път плюс 10 

чакане на второто превозно средство. Веднага забелязвате обаче,че 

на връщане това е абсолютно невъзможно. Аз имам 10 минутки 

чакане на второто превозно средство,25 минутки път и 45 минути 

чакане. 

Държа да ви напомня ,че десетки хиляди софиянци са също като 

мен. 

Вярвам,че готвената политика ще бъде преразгледана. 

С уважение: Галин Павлов 
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